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BRMG-KRW-X.0012.10.2014 
 

Protokół Nr 33-10/2014 
 
Z posiedzenia Komisji Rewitalizacji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się dnia   
26 czerwca 2014 roku (czwartek), rozpoczęte o godz. 8: 30, w sali nr 007 
Nowego Ratusza, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.   
 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Dariusz Słodkowski, Przewodniczący Komisji 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 33 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym pocztą elektroniczną 
w terminie regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku obrad: 

 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 - druk nr 1317 + autopoprawka – w 
zakresie działania Komisji.   

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok - 
druk nr 1318 – w zakresie działania Komisji.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 
3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
 

Głosowanie: 
Porządek został przyjęty 5 głosami za - jednogłośnie. 
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Punkt – 1  

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańsk zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 
- druk nr 1317 + autopoprawka. Oryginał projektu uchwały – druk nr 1317 wraz z 
autopoprawką stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z czerwca 2014 
roku. Sprawa: BRMG - S.0006.190.2014 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką – w zakresie 
działania Komisji. 

 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Podziękował za przedstawienie informacji. Zwrócił uwagę, Ŝe stoimy wciąŜ przed 
problemem braku, słabej organizacji autobusów na terenie Śródmieścia, ale takŜe 
warunków, nawet sanitarnych dla kierowców. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Czy w ogóle w powstanie zajezdnia przy ul. Giełguda, nie wiem, ale w tym roku na 
pewno nie, bo teren, na którym miałaby postać wymaga modernizacji, przede 
wszystkim ciepłociągu. Czyli to przedsięwzięcie nie będzie realizowane. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Rozumiem. PoniewaŜ nie ma więcej pytań do przedstawionego projektu, 
przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-
2040 – druk nr 1317 wraz z autopoprawką – w zakresie działania Komisji. 
 
 
Głosowanie: 

Komisja 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, 
zawarty w druku nr 1317 wraz z autopoprawką – w zakresie działania Komisji. 
Opinia Nr 33-10/47/13/2014 

 

 
 
 
 



 3

Punkt – 2 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok - druk nr 1318 + 
autopoprawka. Oryginał projektu uchwały – druk nr 1318 wraz z autopoprawką stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z czerwca 2014 roku. Sprawa: 
BRMG - S.0006.191.2014 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką – w zakresie 
działania Komisji. 

 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Dziękuję.  
Przy pełnej akceptacji Piwnicy Romańskiej, która pokazuje ciekawszą historię 
miasta, my po raz trzeci lub czwarty dofinansowujemy to zadanie. To było 
zaplanowane, czy to wynika z tego, Ŝe coś nowego się pojawia? Czy to podlega pod 
Muzeum Historyczne, czy pod Muzeum Archeologiczne? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Ze strony miasta cały czas jest nadzór nad tym zadaniem przez Miejskiego 
Konserwatora Zabytków, i na pewno teŜ prace dodatkowe pojawiają się w trakcie 
realizacji tego zadania. Jest to długofalowe przedsięwzięcie. Z tego, co mi 
wiadomo, to 76 tysięcy zamknie realizację. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Kwoty z budŜetu miasta nie są przeraŜające. Tylko mam taka wątpliwość, czy 
rzeczywiście ze strony Muzeum Archeologicznego nie zostało to jakoś oszacowane, 
bo jesteśmy ciągle zaskakiwani takimi zmianami, takie odnoszę wraŜenie. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Faktycznie zdarzają się takie niespodzianki, jak pan przewodniczący zwrócił 
uwagę, Ŝe to jest nieduŜa kwota, i to jest dla nas męczące takie ciągłe zmiany, ale 
na pewno inwestycja była realizowana przy naszym nadzorze. Niekoniecznie 
wszystko nam się podobało, w sensie takiego harmonogramu plac, ale nie zawsze 
na to mamy wpływ. 
  
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poziom inwestycyjny jest bliŜej przybliŜony, a harmonogram realizacji jest bliŜej 
nieznany, bo to jest taki charakter inwestycji. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Z drugiej strony to jest prawda, Ŝe przy realizacji takich inwestycji zdarzają się 
rzeczy, których nie da się przewidzieć. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Jeszcze kilka lat temu konserwator z południa Polski zalecił zakopanie tego. I od 
tego ta historia się zaczęła, Ŝe przypadkowo odkryto takie unikatowe znalezisko 
archeologiczne. 
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Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Jestem przedstawicielem Rady Miasta Gdańska w Radzie Nadzorczej Muzeum i oni 
sami byli zdziwieni takimi odkryciami. Odkryto teŜ duŜe pomieszczenie wypełnione 
szkieletami ludzkimi. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Nie ma więcej głosów w dyskusji. Przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na rok 2014 – druk nr 1318 + autopoprawka - w zakresie 
działania Komisji.  

 
Głosowanie: 

Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 1318 wraz z 
autopoprawką – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 33-10/48/14/2014 
 
 
 

Punkt – 3 
Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poinformował członków Komisji, Ŝe wstępnie następne posiedzenie Komisji będzie 
2 lipca, w środę. Będą m.in. tematy kontynuowane. Porządek obrad zostanie 
dostarczony w poniedziałek. 
 
Spraw wniesionych ze strony członków Komisji nie ma. Dzisiejszy porządek obrad 
został wyczerpany. Zamykam posiedzenie Komisji. 
Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 8:55. 
 

 
 

Przewodniczący Komisji 
 

Dariusz Słodkowski 
 

 
 
Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska 
 
 
 


